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Protokoll – Styremøte 03-23 
 

Dato 21.08.2023 

Tidspunkt Kl 18:00 

Sted Drammensveien 210 

Neste styremøte  

 

Tilstede: 

Styret Eva Ljosland, Sveinung Oftedal, Arne Hornnes, Aasmund Berner, Jan 
Børge Usland, Eva Langballe, Monica Dost Weisz og Jan Egil 
Greenwood 

Andre   

Administrasjon Daglig leder  

 
 
Sak 15-23 Godkjenning av saksliste 
 
Vedtak: Sakslisten godkjennes 
 
Sak 16-23 Protokoll fra styremøte 02-23 
 
Vedtak: Protokollen godkjennes 
 
 
Sak 17-23 Rapportering – Økonomi og drift  
 
Kasserer gikk gjennom økonomienrapporten per juli og daglig leder gikk gjennom 
driftsrapporten 
 
Vedtak: Fremlagt økonomirapport og driftsrapport tas til etterretning.  
 
Sak 18-23  Bygg og anlegg 
 
Styret ble orientert om storopprydding og utskiftning av inventar i verkstedet.  
 
Utskifting av kledning på baksiden av 1999 bygg er nødvendig. Utføres i løpet av høsten.  
 
 
Vedtak: Tas til orientering.  
 
 
Sak 19-23 Aktivitet 
 
Sommerleir 
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Okk arrangerte 5 vellykkede uker med sommerleir totalt 127 barn fikk gleden av å delta på 
en gratis uke med mye aktivitet på klubben. Sommerleiren ble også i år fullfinansiert av Oslo 
Kommune og Gjensidigestiftelsen.  
 
Paraaktivitet 
 
Paragruppen har ukentlig to ukentlige dager med aktivitet. Det har også blitt arrangert 3 
kom og prøv dager med mindre grupper fra forskjellige organisasjoner.  
 
Havpadlernes sommertur 
 
Eva orienterte om en vellykket ukestur til Vega med variert vær.   
 
Vedtak: Tas til orientering 
 
Sak 20-23 Oppfølging sak 12-23  
 
Styreleder og Daglig Leder presenterte OKKs syn og behov i Skøyen reguleringen for 
byutviklingskomiteen 19. juni.   
 
Statens vegvesen har lagt inn forslag til ny regulering av sykkelvei utenfor OKK. Planen er at 
det skal byttes om så sykkelveien kommer nærmest E18. Klubben har sendt innspill til 
vegvesenet i forbindelse med dette.  
 
Vedtak: Tas til orientering 
 
Sak 21-23 Oppfølging av langtidsplanen 
 
Jan Egil la frem forslag om å sette i gang med et lavterskel rekruteringsløp for de barna som 
enda ikke er helt klare for å bli med på norgescup 
 
Vedtak: Jan Egil tar initiativ til å etablere et lavterskel rekrutteringsløp. Planen er å 
arrangere løpet flere ganger i året.  
 
 
Sak 22-23 OKK elite stipend til satsende seniorer 
 
Hovedtrener Sender ut informasjon om stipend til satsende utøvere og legger frem en innstilling til 
neste styremøte.  
 

Vedtak: OKK’s satsende seniorer sender inn søknad til topp stipend med frist før neste 
styremøte. Stipendene tildeles på neste styremøte. Alle som får stipend, må delta på 
lagbåt NM. 
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Sak 23-23 Digitalisering av distanseprotokollen 

 
Eva Langballe presenterte padleloggen.no. Som er en digital løsning for registrering av 
distanse og klubbåter. 
 
Vedtak: Daglig leder setter opp en liste på hva klubben har behov for at medlemmene skal 
registrere før og etter padletur fra klubben.  
 
Sak 24-23 Orienteringssaker 
 
 
 


